
Notulen MR-vergadering 22-04-2024  
Aanwezig MR: Patrick (Voorzitter), Sanne en Marieke  
Directie: Ina  
Afwezig: Tom 

 

In de vergadering hebben we het kort gehad over onze website. Deze moet worden geüpdatet met 

onder andere nieuwe foto’s.  

Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake. 

- Toen we naar het gelijke dagen model gingen is er afgesproken dat we 3 schooljaren de schooltijden 

tot 14.15 uur zouden hebben en daarna terug naar 14.00 uur zouden gaan. Dit was noodzakelijk om 

het tekort aan totale schooluren over 8 jaar te compenseren. Komend schooljaar zetten we de laatste 

stap en zitten we definitief op 14.00 uur.  

- Op de studiedag van 15 april jl. hebben we het o.a. gehad over burgerschap. Hier gaat de inspectie 

in juni ook zeker naar kijken. Wij hebben dit nu allemaal verwerkt in het rooster.  

- Er zijn al een hoop aanmeldingen voor nieuwe leerlingen voor volgend jaar binnengekomen. Dit 

betekent dat we zullen groeien in leerlingenaantal. 

- Wij hebben samen met de GRM en andere MR-en een gezamenlijke vergadering gehad. De 
vergadering vond plaats op de Wegwijzer in Middenmeer en was erg nuttig.  

Volgende vergadering is op 24 juni i.p.v. 22 mei. Hier komt onder andere de schoolgids aan bod. 

 

 

 

 

 


